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V Havlíčkově Brodě 26. června 2021 

Z Á P I S 

     jednání okresního sněmu Okresního mysliveckého spolku Havlíčkův Brod, 

hostinec „U Palánů“ v Havl. Brodě – Perknově, začátek v 17 hodin 

Jednání zahájil Ing. Ervín Hausvater, předseda OMS, přivítal delegáty a pozvané 

hosty, tichá vzpomínka na zesnulou Věru Šimkovou, bývalou jednatelku OMS a další 

myslivecké kolegy.  

1) Návrh a volba členů a funkcí návrhové a mandátní komise  

– navrženi Ing. Miloslav Ulrich-předseda, Jindřich Kovář, Bc. Jakub Sedlák schváleno 

Ing. Miloslav Ulrich, předseda mandátové komise oznámil, že jednání okresního 

sněmu je přítomno 55,3% zástupců honiteb, jednání je právoplatné 

Jednatel OMS Lubomír Stejskal přednesl program jednání: 

1) Zahájení a schválení programu jednání 

2)  Volba zapisovatele z jednání, volba návrhové a mandátové komise 

3)  Zpráva předsedy OMS o činnosti okresní myslivecké rady od posledního 

sněmu 

4)  Zprávy předsedů komisí OMR 

5)  Projednání výsledků hospodaření OMS za rok 2020 a rozpočtu OMS  

na rok 2021 

6)  Zpráva DR OMS od posledního sněmu 

7)  Vyhodnocení kynologické soutěže „Vůdce okresu“ 

8)  Vystoupení hostů, předání ocenění 

9)  Diskuse k předneseným zprávám 

   10)   Usnesení a závěr 

 

            – schváleno 

 

2) volba zapisovatele z jednání sněmu: jednatel OMS Lubomír Stejskal-                 

schváleno 
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3) Zpráva předsedy OMR OMS Havlíčkův Brod od posledního okresního sněmu, který 

se konal v červnu 2020.  

- Proběhlo deset zasedání rady, z toho tři jednání distanční formou. Zmínil 

výběrové řízení na nového jednatele OMS a obsazení této funkce. 

Jedenáctičlenná rada pracuje dobře, většinou ve shodě a dle Stanov ČMMJ, 

k jednáním je zván předseda dozorčí rady. V období posledního roku 

s konala dvě zasedání zástupců OMS z Kraje Vysočina, jedna koordinační 

rada za účasti KÚ Vysočina. Jednání přínosná, dotace, smlouvy s Krajem 

Vysočina, vzájemná spolupráce, výkup markantů černé zvěře, pachové 

ohradníky.  

- Volby do vrcholných orgánů ČMMJ, způsob vedení volební kampaně, 

samotný distanční způsob voleb, proti kterému se OMR ohradila na jednom 

svém zasedání s vyslovením veřejného stanoviska, zmínil kandidáty na 

předsedu ČMMJ, volby se konají dne 26.6.2021, distanční formou. 

- Rekapitulace činnosti OMS za rok 2020, (zmíněno výčtem pořádání 

kulturních, kynologických a střeleckých akcí, práce s mládeží)  

Změna v pořadí projednávaných bodů programu, delegáti souhlasí. 

 4) Předseda ekonomické komise Ing. Pavlík přednesl výsledky hospodaření OMS za  

rok 2020 

          – delegáti berou na vědomí, souhlasí 

5) Předseda ekonomické komise Ing. Pavlík přednesl návrh rozpočtu na rok 2021 – 

delegáti souhlasí 

6) Předseda myslivecké komise přednesl zprávu o činnosti,  

          -    podrobný výkaz o odevzdaných a proplacených markantech černé zvěře pro    

               myslivecké spolky a honitby v okrese Havlíčkův Brod, 

          -    chovatelská přehlídka trofejí, důvody neuskutečnění v roce 2021 

- dotační program pachových ohradníků 

- statistika ulovených kusů zvěře za myslivecký rok 2020-2021 

7) Předseda kynologické komise přednesl zprávu o činnosti, 

           - podrobný výčet k organizování a konání kynologických akcí, zkoušek, 

           - poděkoval spolupořadatelským mysliveckým spolkům při zajišťování zkoušek, 

             pronájem honiteb,  

- vyslovil požadavek pro podporu kynologie v okrese Havl. Brod formou  

jednorázového ročního příspěvku (následné finanční výhody pro vůdce psů) 



8) Předseda střelecké komise přednesl zprávu o činnosti, 

          - podrobný výčet k organizování a konání střeleckých akcí pořádaných OMS 

            nebo ve spolupráci s mysliveckými spolky, kam jsou delegováni rozhodčí OMS, 

 stav brokové střelnice OMS Havl. Brod u Sv.Anny, záměr o vybavení střelnice 

posledním kusem automatické vrhačky terčů,  

- střelby Okresní přebor OMS, vyjmenování vítězů jednotlivých disciplín, 

soutěž Všestranný střelec roku 2021 

1. místo Brussman Aleš 

2. místo Ježil František 

3. místo Holub Robert 

4. místo Zdeněk Hladík 

 

9) Zpráva kulturně-propagační komise byla přednesena v zastoupení jednatelem OMS 

          - uskutečnění a průběh zkoušek adeptů ročníků 2019-2020 a 2020-2021 

          - probíhající kurz adeptů 2021-2022, jeho část probíhala korespondenční  

            formou,  

- práce kroužků v okrese, poděkování vedoucím kroužků 

- okresní kolo ZST, vítězové, delegace na 50. ročník národního finále ZST 

- připomenutí nových webových stránek a obnovení provozu stránek na FB 

nová kontaktní emailová schránka 

- poděkování za práci a propagaci myslivosti a jejich tradic Trubačům 

z Liščího vršku 

10) Zpráva předsedy dozorčí rady 

          -   výčet proběhlých kontrol a průběhu předávací inventury  

          -   nezjištěny žádné závažné závady ve vedení a hospodaření 

 

11) Vyhodnocení kynologické soutěže Vůdce roku 2020 a předání pohárů  

          - předseda kynologické komise seznámil s výsledky soutěže, předseda OMS 

            předal poháry v kategoriích 



Ohaři:                    1. místo Ing. Ivana Růžičková 

                              2. místo Pavel Musil 

Ostatní plemena:   1. místo Radek Mrtka 

                               2. místo MVDr. Karel Bukovjan 

 

12) Předání ocenění členům ČMMJ 

- předseda a jednatel OMS předali gratulační listy a věcný dar členům: 

Jaroslav Petrů, výročí narození 93 let, nejstarší člen OMS Havlíčkův Brod 

Bohumil Zackl, výročí narození 80 let, lektor, bývalý člen OMR, předseda SK 

 

13) Vystoupení hostů 

a) Ing. Josef Prokeš, člen MR ČMMJ za Kraj Vysočina 

- osvětlil činnost nově zvolené MR ČMMJ, organizaci nadcházejících voleb 

předsednictva ČMMJ, kandidaturu do předsednictva,  

- projednávaný ZoM, 

- problematika chodu a budoucnost pojišťovny Halali a.s., 

- připomenul aktualizaci rejstříku vlastníků 

- zviditelňování práce myslivců na veřejnosti 

b) Ing. Mgr. Bohumil Straka PhD., kandidát na předsedu ČMMJ do nadcházejících 

voleb 

-  přednesl svoji vizi do budoucnosti z hlediska práce předsedy ČMMJ 

- vyjádřil se k sjednocení funkce předseda a jednatel v předsednictvu ČMMJ 

- představil vlastní volební program, tzv. desatero 

- vize dotací pro myslivost  

 

14) Diskuze 

- Ing. Miloš Fikar se vyjádřil k informovanosti členské základny, s tím související postoj 

OMR k nadcházejícím volbám a vhodnému kandidátovi na post předsedy ČMMJ. 



Vznesl dotaz, zda by nebylo možné, aby se při tomto zasedání delegátů OS nemohl 

hlasováním provést průzkum, jakého kandidáta by měl zástupce OMS volit. 

Výzva byla přijata a předsedou OMS byl samotným hlasováním pověřen Ing. Josef 

Prokeš.  

Výsledek hlasování všech přítomných jednání:  

Ing. Janota 0 % hlasů,  

Ing. Straka 100 % hlasů  

 

15) Předseda návrhové komise přednesl zpracované usnesení z jednání OS a toto 

bylo všemi hlasy přijato. 

 

Závěrem poděkoval předseda Ing. Ervín Hausvater předsedům jednotlivých komisí za 

jejich činnost, všem přítomným a hostům za pozornost a účast. 

 

Zapsal :                                                                                  Předseda OMR 

Lubomír Stejskal                                                                    Ing. Ervín Hausvater CSc 

Jednatel OMS 

 


